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Protokół Nr 5/0012.4/2024-2029  

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady Gminy Boronów 

z dnia 9 października 2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady Gminy Boronów:  

 

1. Serafin Mzyk – przewodnicząca komisji 

2. Michał Smoleń – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Tomasz Dziemba –członek komisji 

4. Robert Kucharczyk - członek komisji 

5. Monika Stępień – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, inni członkowie Komisji Stałych Rady Gminy oraz:  

1. Krzysztof Bełkot- wójt Gminy Boronów  

2. Ilona Robok- przewodnicząca Rady Gminy  

3. Barbara Kożuch - wiceprzewodnicząca Rady Gminy  

4. Elżbieta Duda – skarbnik Gminy Boronów 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał podatkowych w Gminie Boronów na 2025 rok. 

4. Omówienie projektów uchwał oraz materiałów na kolejną sesję. 
5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1  

Przewodniczący Komisji Serafin Mzyk na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad.   

Przewodnicząca Rady Gminy Ilona Robok przywitała obecnych dziękując za zebranie się 
przedstawicieli wszystkich Komisji Rady Gminy w jednym miejscu i o tej samej porze. 

 

Ad. 2  

Zebrani jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad.3 

Pani Skarbnik Elżbieta Duda przekazała, że jak co roku o tej porze Rada podejmuje decyzję 
o wysokości stawek gminnych podatków obowiązujący w następnym roku kalendarzowym. 
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W związku z tym, że GUS ogłosił niecałe 5 % podwyżki w przygotowanych projektach 

uchwał jest również propozycja podwyższenia obowiązujących stawek o 5%. 

     Padło pytanie odnośnie wytycznych ministerialnych – czy to faktycznie jest 5%?  Pani 

skarbnik wyjaśniła, że jednak wytyczne ministerialne to niecałe 3%, jednak to Rada decyduje 

ile wyniesie podwyżka podatku. 

    Pytano o kwoty wpływu z podatków, pani skarbnik poinformowała, że od osób fizycznych 

jest to kwota 57 542 zł, od osób prawnych 243 tyś zł.  Przy okazji przedstawionych kwot, 

pani skarbnik zaznaczyła, że w roku obecnym do wywozu śmieci Gmina dopłaciła ok 400 tyś 
zł. 

   Po przeanalizowaniu kilku propozycji stawek i przeprowadzonej dyskusji zebrani 

zaakceptowali zaproponowaną 5% podwyżkę podatku od nieruchomości. 

   Omawiając projekt uchwały o podatku od środków transportu pani skarbnik poinformowała, 

że jest również propozycja, aby uwzględnić 50 % zniżkę w podatku dla pojazdów 

spełniających normy czystości spalin EURO 6. Propozycja ta spotkała się z uznaniem 

zastępcy przewodniczącej Rady oraz radnych. Pytano o inne pojazdy z napędem 

alternatywnym. Ustalono, że na ten moment temat zostaje przełożony na przyszłość.   
Podczas dyskusji przedstawiono zebranym, że poprzednia Rada Gminy w trakcie ponad 5 

letniej kadencji tylko raz podniosła podatki od środków transportu, ponieważ w naszej 

Gminie są one prawie o największym wskaźniku. Po przeanalizowaniu tabel porównawczych 

z ilością pojazdów oraz stawkami w gminach sąsiednich oraz po przeprowadzonej dyskusji 

zebrani podjęli decyzję, że stawki podatku od środków transportu zostaną takie jak w roku 

2024. 

Ad.4 

Omówiono projekt uchwały odpłatnego ustanowienia służebności na rzecz Tauronu, oraz 

sprzedaży nieruchomości gruntowej w formie bezprzetargowej.  

Pan Wójt Krzysztof Bełkot przekazał, że w związku z odbytymi wyborami sołtysów na 

nową kadencję uzasadnionym jest podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa. 

Zaproponowano podniesienie procentu wynagrodzenia dla inkasentów od zainkasowanych 

kwot, jednak jak po szerszym przeanalizowaniu projektu uchwały ustalono, że wysokość 
wynagrodzenia pozostanie na starym poziomie natomiast zostaną podwyższone diety dla  

sołtysów.  

Ad.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Ilona Robok poinformowała, że podczas dyżuru rozmawiała  

z właścicielem prywatnego przedszkola, który nadal zgłasza chęć wykupu gminnej działki lub 

jej części. Jednak nie przeprowadzono dyskusji nad sprzedażą, ponieważ pan wójt 

zaproponował zaproszenie zainteresowanego na posiedzenie komisji, aby mógł przedstawić 
cel i zasadność swojej propozycji na zagospodarowanie terenu.  

 

Jeden z członków komisji zapytał pana wójta – co z nagrodami dla pań z GOK-u, o które 

wnioskowano na posiedzeniu komisji?  Pan Wójt wyjaśnił, że nagrody dla pracownic GOK-u 
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są w gestii Dyrektor tej jednostki, jeśli chodzi o pracownika pani Dyrektor ma to na uwadze  

i w swoim czasie doceni  pracę. 

Pytano również – kto i ile zapłacił osobom z Urzędu Gminy pracującym przy obsłudze 

dożynek?  Zarówno pan wójt jak i pani skarbnik podkreślili, że leży to w gestii GOK-u, który 

dostał dotację celową. 

Ad.6 

Po wyczerpaniu tematów do omówienia posiedzenie zakończono dziękując za udział. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

                            

                                                                                                           Serafin Mzyk 

 


